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 Protokół nr 2/2024 

z LVIII Sesji Rady Gminy 

z dnia 27 lutego 2024 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 15 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

4. Adam Balcerowicz – radny powiatu  

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady LVIII Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi grójeckiemu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Lokalnej Grupie 

Działania „Wszyscy Razem’’ 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Belsk Duży w 2024 roku. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3.  

Pan Adam Balcerowicz  

Poinformował, że od ostatniej sesji w Belsku odbyły się dwie sesje w powiecie. Dotyczyły remontu 

placówek oświatowych – w Grójcu i Warce, należało zaciągnąć pożyczki na wykonanie zadań. Dodał, 

że rozpoczynają się remonty dróg.  

Pan Andrzej Adamczyk 

Zwrócił się z pytaniem czy te remonty są już kompleksowe czy wyrywkowe. Dodał, że jest odcinek 200 

metrów drogi powiatowej w miejscowości Kussy, który należy wyremontować.  

Pan Adam Balcerowicz 
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Na tę chwilę własnymi środkami. Dodał, że będzie ogłoszony przetarg i będzie firma która będzie 

wspierała PZD w zadaniach. Dodał, że ten stan dróg jest różny. Zwrócił się z prośbą, że jeśli to zagraża 

bezpieczeństwu albo można uszkodzić auto, to należy zgłaszać te odcinku.  

 Pan Bogusław Sikorski  

Potwierdził, że przejeżdżał drogą w Kussach i odcinek naprawdę wymaga interwencji.  

Pan Radosław Szewczyk  

Poprosił o interwencję na drodze w Dobryszew – Trzylatków tuż pod Grójcem, na drodze są takie 

wyrwy, że można uszkodzić auto.  

Pkt 4.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVIII/500/2024  

Pkt 5. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVIII/501/2024  

Pkt 6.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVIII/502/2024  

Panowie Adam Balcerowicz podziękował za udzielenie wsparcia dla Powiatu na remont ulicy 

Kozietulskiego.  

Pkt 7.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVIII/503/2024  

Pkt 8.   

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVIII/504/2024  

Pkt 9.  

Pani Ewa Wiśniakowska  

Zwróciła się z pytaniem o programy na dofinansowanie przydomowe kompostowniki. 

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował, że radni otrzymali informacje o jakie środki ubiega się gmina. Dodał, że zmieniła się 

procedura do MIAS-ów. Będą tylko dwa sołectwa a było dziewięć.  
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Pan Andrzej Kuligowski  

Zwrócił się z prośbą o przycięcie gałęzi wystających z ogrodzenia przedszkola, ponieważ utrudniają 

przejście do przystanku.  

Pkt 10. 

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady LVIII Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.21 do godziny 11:20 

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 


